
Godkännande av Piratpartiet Vilhelmina

Jag har i samråd med ledningens ansvarige Nils Agnesson gått igenom protokoll, stadgar, och
kallelse till PP Vilhelminas möte. Vid förenings grundande skedde vissa missförstånd om
proceduren, vilket ledde till att den har vissa brister, den tydligaste av vilka är att ingen kallelse
gjordes. Jag har pratat med Vilhelminas kontaktperson, som är införstådd i det och redan kallat
till ett nytt uppstartsmöte, som kommer äga rum den 2 februari.

För att se till att de inte behöver vänta till styrelsemötet efter detta föreslår jag att frågan hanteras
med per capsulam.

Därför yrkar jag att partistyrelsens möte bordlägger från om godkännande av Piratpartiet
Vilhelmina som lokalförening till Piratpartiet.

Anton Nordenfur
Linköping, 23 januari 2014


